
Moja účasť na súťažiach ENERSOL a SOČ 
 

(Opis mojich pocitov a dojmov zo súťaží ) 

 

Dňa 11. a 12.apríla 2017  sa konal 7. ročník celoslovenského kola ENERSOL v Senici. So 
svojou prácou som obsadil 4.miesto a postúpil do medzinárodného kola, ktoré sa konalo 
20. a 21. apríla v Hlubokej nad Vltavou (ČR). 

Na súťažiach som prezentoval môj výrobok , powerbanku , vyrobenú zo starého 
laptopu. Môj celkový dojem je veľmi pozitívny , spoznal som množstvo mladých ľudí , 
ktorí majú tiež podobný cieľ ako ja , a síce , šetriť našu Zem a prírodu . 

Na ENEROSOL sme sa dostali nočným vlakom zo Žiliny do Prahy a následne rýchlikom 
do Hlubokej. 

Prezentáciu som mal však až nasledujúci deň . ENERSOL sa niesol v duchu používania 
alternatívnych zdrojov energie . Po mojej prezentácií nasledovalo už len záverečné 
vyhodnotenie a večera . Z Hlubokej sme išli taktiež vlakom , takže cesta bola veľmi 
príjemná a pohodlná. 

Na súťaži SOČ som sa umiestil na druhom mieste , takže som nepostúpil , ale moju 
prácu som ešte odprezentoval . SOČ sa uskutočnila na Gymnáziu Hlinská . Taktiež to 
pre mňa bola veľmi príjemná skúsenosť . 

Na budúce ročníky súťaží by som rád vyrobil solárny samohybný longboard . Zároveň 
by som veľmi rád motivoval čo najviac mladých ľudí ku šetreniu energií , preto dúfam 
že môj článok bude uverejnený v školských novinách . 

         František Kováčik II.MP 


